
Duitsland slaat ggo-aardappel van BASF niet
in de ban
De Duitse landbouwminister Ilse Aigner heeft groen licht gegeven voor de vermeerdering
van de Amflora-aardappel. De recente beslissing om de transgene maïs MON810 te
verbieden, voedde de speculatie dat Aigner ook in het dossier van de ggo-aardappel zou
opteren voor een verbod. Tot onvrede van de ecologisten komt dat er dus niet.
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De Duitse landbouwminister Ilse Aigner heeft groen licht gegeven voor de vermeerdering van de
Amflora-aardappel. De recente beslissing om de transgene maïs MON810 te verbieden, voedde de
speculatie dat Aigner ook in het dossier van de ggo-aardappel zou opteren voor een verbod. Tot
onvrede van de ecologisten komt dat er dus niet.
Aigner kondigde eerder deze maand aan dat de toelating voor de vermeerdering van Amflora zou
herbekijken. Vorig jaar werd de ggo-aardappel vermeerderd op 150 hectare, en toen is volgens de
landbouwminister gebleken dat er geen gevaren zijn voor de volksgezondheid of het leefmilieu. Als
voorwaarde voor de toelating stelt Aigner wel dat BASF het gewas dat volgend jaar op dezelfde
percelen groeit niet mag bestemmen voor voeding of veevoeder.
BASF heeft geen vergunning gekregen voor 40 hectare, maar zal de vermeerdering beperken tot een
areaal van 20 hectare, zegt communicatiemanager Mette Johansson. "Daarnaast beperken we de
vermeerdering tot één enkel perceel, hoewel de wet diverse locaties toestaat". Het bedrijf legt ook
een strook weiland aan rond het perceel in kwestie en er komt een afrastering die wild moet
tegenhouden. "Het is bedoeld als geruststelling, ook al is het vanuit wetenschappelijk oogpunt
volstrekt overbodig".
Bondskanselier Angela Merkel heeft vorige week nog laten weten dat reeds vele miljoenen euro's
geïnvesteerd werden in het onderzoek en de ontwikkeling van de Amflora, in de hoop dat de
overheid haar fiat zou geven voor de aanleg van proefvelden. "Dat feit kan niet zomaar genegeerd
worden omdat er momenteel negatieve gevoelens leven rond ggo's", aldus Merkel, die pleit voor een
sereen en rationeel debat over de genetische modificatie van landbouwgewassen.
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Het is duidelijk dat de Duitse regeringscoaliteit niet op dezelfde golflengte zit als het over ggo's
gaat. "We moeten de angst voor nieuwe technologieën ernstig nemen, maar het debat mag niet
overgelaten worden aan die angstgevoelens", liet minister van Onderzoek Annette Schavan zich
vorige maand ontvallen. Ze roept op tot een breed debat over de toekomst van ggo's in Duitsland.
Intussen wacht BASF nog altijd op een Europese goedkeuring voor de Amflora. Het bedrijf heeft
Brussel ervan beschuldigd de procedure wegens "politieke" redenen te blokkeren. Daarom heeft
BASF zich tot het Europees Hof van Justitie gewend.
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